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شناسایی ۷۰۴ دانش آموز بازمانده از تحصیل در خراسان جنوبی
ــرورش  ــوزش و پ ــوزش ابــتــدایــی اداره کــل آمـ مــعــاون آمـ
خراسان جنوبی گفت: تا کنون ۷۰۴ دانش آموز بازمانده 

از تحصیل در خراسان جنوبی شناسایی شده اند.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، زمانی افزود: بر اساس 
اعــام وزارت آمــوزش و پــرورش، هــزار و ۲۰۶ دانش آموز 
بازمانده از تحصیل در خراسان جنوبی هستند که از 

این تعداد تا کنون ۷۰۴ دانش آموز با پیگیری آموزش و 
پرورش استان شناسایی شده اند.

از این تعداد دانش آموز پیگیری شده، ۱۵۴ دانش آموز در 
مدرسه های خاص از جمله مدرسه های دینی و همچنین 
مدرسه های خارج از کشور ردیابی شده اند که مشغول 

به تحصیل اند.

ــلــی از جمله  ــه دلای ــوزان ب ــــش آمــ وی گــفــت: بقیه دان
کوچ نشین بــودن، مبتا بودن به بیماری سخت عاج، 
فقر، ترس از ابتا به کرونا، اشتغال به کار، بدسرپرستی 
و بی سرپرستی و دوری مکان زندگی شان از مدرسه، سر 

کاس درس حاضر نیستند.
معاون آموزش ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش استان 

افزود: آموزش و پرورش تاش می کند تمام دانش آموزان 
بازمانده از تحصیل را به کاس های درس بازگرداند که 
اضافه شدن ۱۰۷ کودک دور از مدرسه به دلیل ترس از 
کرونا و همچنین کودکان بدسرپرست و بی سرپرست و 
دارای فقر مالی به مدرسه های استان، امسال محتمل تر 

از دیگر بازماندگان است.

WWW.QUDSONLINE.IR دوشنبه 21 شهریور 1401  15 صفر 1444  12 سپتامبر 2022   سال سی و پنجم    شماره 9903   ویژه نامه 4282

در استان

نبود روشنایی کافی در معابر مجموعه صنوف 
ــا صــنــوف آلایــنــده از  آلایــنــده ســبــب مــی شــود ت

ساعت۱۷ هر روز کارشان را تعطیل کنند.
اسماعیلی یکی از صــاحــبــان صــنــوف آلایــنــده 
بیرجند که در شهرک صنوف آلایــنــده بیرجند 
مستقر است، گفت: در این مکان بیشتر معابر، 
روشنایی کافی ندارند و به همین دلیل مجبوریم 

ساعت ۱۷ مغازه ها را ببندیم.
وی افــزود: انجام آسفالت معابر نیز هزینه های 
زیادی  برایمان دارد و به من گفته اند برای ۴۰۰متر 
زمینی کــه دارم بــایــد ۱۰۵ میلیون تــومــان بــرای 

آسفالت پرداخت کنم.
رونقی؛ کارشناس دفتر فنی استانداری خراسان 
جنوبی دربـــاره وضعیت بــرق رسانی به شهرک 
صنوف آلاینده گفت: وضعیت برق در این مکان 
نیاز به رسیدگی دارد و بر اساس برآورد شرکت برق 
برای تکمیل طرح برق رسانی در صنوف آلاینده به 

۳۹ میلیارد تومان نیاز است.
او با اشاره به اینکه بخشی از اعتبارات این طرح 
از اعــتــبــارات سفر رئیس جمهور بــه اســتــان در 
حال پیگیری است، افــزود: این مجموعه نیاز به 
۵۷تــرانــس بــرق دارد که تاکنون تنها ۱۶ ترانس 

نصب شده است.
رونقی گفت: تاکنون هزار پروانه کسب صنوف 

آلاینده از سوی شهرداری صادر شده است.
کارشناس دفتر فنی استانداری خراسان جنوبی 
درباره آسفالت معابرهم گفت: هزینه آسفالت 
معابر صنوف بر مبنای مساحت اســت. برای 
جــاده دسترسی صنوف آلاینده نیز در شورای 
ترافیک استان سه مسیر پیشنهاد شده است 
کــه منتظر تــصــویــب آن هستیم و پــس از آن 
هزینه های این طرح فازبندی می شود و متولی 

اجرای این طرح، اداره راهداری استان است.

تلنگر تلنگر 

شهرک صنوف 
آلاینده بیرجند 
روشنایی ندارد

مهدی توحیدی  مدیر 
عــامــل جمعیت هال احمر 
ــفــت:  ــان رضـــــــوی گ ــ ــراسـ ــ خـ
هــمــزمــان بــا دهــه پــایــانــی ماه 
ــزار  صــفــر هـــــزار و ۲۰۰تــــــا هـ
ــر و  ــ ــدادگـ ــ و ۴۰۰نـــــیـــــروی امـ
ــداد و نجات  ــ ــیــم هــای امـ ــب ت ــال نــجــاتــگــر در ق
به همراه ۶۰ دستگاه آمبولانس، دو دستگاه 
اتوبوس آمبولانس و دو بالگرد امدادی در نقاط 
مختلف محورهای منتهی به مشهد در خراسان 
ــه  ــا)ع( خــدمــات ارائ ــران امـــام رضــ ــ رضـــوی بــه زائ

می دهند.

106پایگاهثابتخدمترسانی ◾
ــا قـــدس در  محسن ذاکـــریـــان در گــفــت وگــو ب
تشریح بــرنــامــه هــای ایــن جمعیت بـــرای ایــام 
پایانی مــاه صفر با توجه به پیش بینی ورود 
میلیونی زائــران به مشهد به طرح همسفران 
ــر از  ــمـ ــال احـ خـــورشـــیـــد امــــــداد ونـــجـــات هـ
۲۷شهریور تا ۶ مهر ماه با مشارکت و حضور 
نیروهای امداد و نجات از ۱۵تا ۲۰ استان کشور 
اشاره کرد و افزود: ۱۰۶پایگاه  ثابت، قرارگاهی 
ــام بــه زائـــــران و مــجــاوران  ــ ــن ای و ســیــار در ایـ

خدمت رسانی خواهند کرد.
وی با تأکید بر اینکه پایگاه ها محدود به شهر 
مشهد نیستند، بلکه در تــمــام مــحــورهــای 
مواصاتی متصل به مشهد پراکنده هستند، 
اظهار کرد: در پایگاه های ثابت بین شهری هم 
که به صورت خیلی خاص همواره در طول سال 
خدمت رسانی انجام می شود، در این ایام نیرو و 
تجهیزات بیشتری به آن ها اضافه خواهد شد 
تا بتوانند خدمت رسانی بیشتری به زائــران و 

مجاوران داشته باشند.
وی به تردد اکیپ های سیار به صورت موتوری 
ــران  و خــودرویــی در مسیرها و محل عبور زائ
اشاره کرد و ادامه داد: اکیپ های قرارگاهی ما در 
محل های تجمع زائران در یک موکب و یا جایی 
که محور توقف و استراحت دارنـــد، تیم های 

امدادی هال احمر به همراه تجهیزات در محل 
مستقر می شوند.

وی دربــــــاره تــجــهــیــزات و اقــــام دارویــــــی در 
پایگاه های امداد و نجات جاده ای بین شهری 
و شــهــری عــنــوان کـــرد: بــا بـــرآوردهـــای فعلی و 
درخواست هایی که جمعیت هال احمر داشته 
اســت، بــا توجه بــه اینکه مــا رســالــت درمانی 
نداریم و بیشتر، بحث های امــدادی را انجام 
می دهیم و مقدار داروهای مصرفی ما محدود و 
در حد درمان های سرپایی است، در این زمینه 

با مشکلی مواجه نیستیم.
وی افــزود: در بخش لجستیک و تجهیزات، 
یک فروند بالگرد، ۳۰ دستگاه آمبولانس و یک 
دستگاه اتوبوس آمبولانس کمبودهای ما بوده 
که به جمعیت هال احمر درخواست داده ایم 
و بنا شده تا پیش از اربعین حسینی آن ها را 

تحویل دهند.
وی هــمــچــنــیــن بـــه خــدمــت رســانــی اعــضــای 
جــوانــان جمعیت هــال احــمــر در قــالــب طرح 
خادم الرضای شهر بهشت اشاره و خاطرنشان 
کــرد: ایــن خدمات با مشارکت و همکاری در 
طــرح هــای ویــلــچــررانــی، طـــرح ســحــاب ثــامــن، 
راهنمای زائران و نیز مشارکت حدود ۵۰۰ نفر 

از اعضای جوانان جمعیت هال احمر در طرح 
همسفران خورشید و پایگاه های امداد و نجات 

حریم رضوی، انجام خواهد شد.
وی برگزاری برنامه های فرهنگی ازجمله فضای 
دوستدار کودک، مسابقه عکاسی و دلنوشته را 
از دیگر برنامه های جمعیت در این ایام دانست 
و ادامه داد: به طور خیلی خاص و ویژه درمانگاه 
هال احمر، داروخانه هال احمر و مجموعه 
درمان و توانبخشی جمعیت هال احمر با توان 
بیشتری نسبت به زمان های عادی و معمولی 
به زائران و مجاوران در این ایام خدمت رسانی 

خواهند کرد.
ــران پیاده  وی در مــورد خــدمــات رســانــی بــه زائـ
خــارجــی کــه از دیــگــر کــشــورهــا وارد مشهد 
می شوند با اشــاره به اینکه اقــدام هــای خوبی 
مثل واکسیناسیون، غربالگری و خدماتی که 
در گذشته هم بوده و جمعیت هال احمر هم 
در حــال فعالیت در ایــن زمینه اســت، افــزود: 
در مسیرهای ورودی و خروجی این زائــران در 
مرز، تیم های امدادی ما که پیش از این سابقه 
نداشته اســت، مستقر خواهند شــد. در این 
ایام و هر فضا و کار اختصاصی که از جمعیت 
هال احمر مورد نیاز باشد، دریغ نخواهد کرد.

واکسیناسیوندرمرز ◾
وی با اشــاره به اینکه واکسیناسیون در ورودی 
مرزهای استان توسط هال احمر ادامــه دارد که 
در این زمینه کنترل کــردن سامت اتباع بیگانه 
و مهاجران مــورد تأکید اســت، بیان کــرد: نگرانی 
شیوع وبا و برخی بیماری ها به دلیل گرمای هوا 
همچنان وجــود دارد؛ امــا بــا ایــن وجــود آمادگی 
هــال احــمــر امــســال نسبت بــه ســال هــای پیش 
افزایش یافته است. وی به خدمت رسانی جمعیت 
در سال های گذشته در اردوگاه های مرزی که زائران 
به صــورت گروهی اسکان داشتند و بــرای زیارت 
آمــده بودند، اشــاره کــرد و افــزود: با توجه به نگاه 
بــرون مــرزی و بین المللی جمعیت هــال احمر، 
کارهای قابل توجهی انجام شده است که امسال 
هم چنانچه مــوردی درخواست شــود، به صورت 
ویژه رسیدگی خواهد شد. وی با اشاره به اینکه در 
حوزه توانبخشی، سامانه سیاری ویژه مهاجران 
و ساکنان حاشیه شهرها در حال ارائــه خدمت 
اســت، ادامــه داد: تاکنون صلیب سرخ اعتباری 
معادل یک میلیارد و ۷۰۰میلیون تومان در اسفند 
پارسال در اختیار هال احمر استان قرار داده که 
این میزان برای حمایت از ۱۰۰ هزار نفر از مهاجران 

هزینه شده است.

مدیر عامل جمعیت هلال احمر خراسان رضوی خبر داد

آغاز به کار طرح همسفران خورشید از 27شهریور 
خبر

کمبود ۱۰۰ قلم دارو
معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی مشهد با 
بیان اینکه در حال حاضر حدود ۱۰۰ قلم دارو کمبود 
داریــم، گفت: طــرح دارویـــار سبب شد مشکات 

کارخانه ها و کمبود دارویی کاهش یابد.
ــاره دلایل  ناصر وحدتی در گفت وگو با ایسنا درب
کمبود دارو اظهار کرد: دلیل اصلی این کمبود، نبود 
تعادل اقتصادی تولید بــرای کارخانجات است. 
امیدواریم به زودی با طرح دارویار این کمبود رو به 

کاهش برود.
معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی مشهد 
افــزود: همچنین گران شدن سایر لوازم دارو؛ مثل 
قوطی، شیشه، کارتن و... را هم داشتیم. بعضی از 
این اقام تا دو یا سه برابر افزایش قیمت داشتند که 
موجب می شد تولید دارویی که بسته بندی خاصی 
دارد، هرگز به صرفه نباشد. تصور کنید قیمت 
تمام شده یک شربت آنتی بیوتیک کودکان ۷ الی 
8هزار تومان می شده و پس از افزایش قیمت اقام 
مصرفی، هزینه خرید یک شیشه خالی آن ۴ هزار 
تومان شد و ما برای تولید با همان قیمت قدیم، دیگر 

توجیهی نداشتیم.
وحدتی تصریح کرد: مسئله دیگر افزایش حقوق 
کارگران بود که ۵۷ درصد حقوقشان افزایش پیدا 
کرد. با فرض ثابت ماندن قیمت دارو و با افزایش 
حقوق کارگران، این بار اضافی پوشش داده نمی شد 
و کارخانه ها در پرداخت حقوق پرسنل خود کم 

می آوردند.
وی ادامــه داد: طرح دارویــار سبب شد مشکات 
کارخانه ها و کمبود دارویی کاهش یابد. اگر در حال 
حاضر کمبود دارو داریم، به دلیل کمبود مواد اولیه 
اســت. از زمانی که شرکت تصمیم می گیرد مواد 
اولیه بخرد تا زمانی که به شرکت برسد، ۴ الی ۶ ماه 

زمان می برد.
وی تصریح کرد: با وجود اجرایی شدن طرح دارویار، 
ما هنوز کمبود داریــم. حدود ۱۰۰ قلم دارو کمبود 
داریــم که به دلیل وقفه سه ماهه و باتکلیفی در 
قیمت ارز اســت. تا زمانی که این وقفه پر نشده، 

مشکل کمبود دارو وجود خواهد داشت.

 امروز بلیت سینماهای 
خراسان  شمالی نیم بهاست

سرپرست امــور هنری اداره کل فرهنگ و ارشــاد 
اسامی خراسان شمالی گفت: امروز ۲۱ شهریور ماه 
به مناسبت روز ملی سینما بلیت تمام سینماهای 

استان نیم بها خواهند بود.
 رضا رضایی؛ سرپرست امور هنری اداره کل فرهنگ 
و ارشــاد اسامی خراسان شمالی در گفت وگو با 
فارس اظهار کرد: امروز در تمام سینماهای خراسان 
شمالی تماشاگران می توانند فیلم های روی پرده را با 

بلیت نیم بها تماشا کنند.
گفتنی است کمبود تعداد سینماها در خراسان 
شمالی به نسبت جمعیت و بالا بودن هزینه بلیت 
آن موجب شده است تا استقبال از تماشای فیلم 

در سینماهای استان کمتر باشد.      

خراسان شمالی
   تأکید استاندار بر واگذاری معادن غیر فعال 
استاندار خراسان شمالی گفت: برخی معادن 

که مجوزهای لازم را کسب کرده اند؛ اما به هر 
دلیلی هیچ نوع برداشتی نداشته اند، سلب 

عضویت می شوند تا سرمایه گذار جدید روند 

کار را ادامه دهد.
محمدرضا حسین نژاد در دهمین شورای معادن 

استان افزود: برخی معادن به دلیل خرید تجهیزات 
و امکانات در راستای فراوری، مهلتی را طلب 

کرده اند که مجوز تعطیلی موقت به آنان داده شد .

وی با بیان اینکه بنا بر استفاده از معادن، نظام 
رسیدگی به مشکلات آنان باید دقیق تر انجام 
شود،  خاطرنشان کرد: برخی معادن موجب 

آلایندگی محیط روستا شده اند. با ورود اداره کل 
صنعت، معدن و تجارت استان، تمام حق و حقوق 

روستاییان باید اعمال شود .
گفتنی است بر اساس تصمیم این شورا 

درخواست ها برای هشت مورد از معادن استان 
درباره سلب صلاحیت و تعطیلی موقت بررسی و 

در نهایت با چهار درخواست موافقت شد.


